
Openbaarheid van bestuur – een lachertje in onze gemeente ! 

Maandagavond was er de installatievergadering van de nieuw samengestelde Gecoro. Naast de leden 
van de Gecoro waren nog 3 geïnteresseerde personen op de publieksbanken aanwezig. Twee 
bestuursleden van N-VA en gemeenteraadslid Philip Vanhelmont. Zij wilden deze 
installatievergadering bijwonen, kennismaken met de nieuwe leden en waren geïnteresseerd in het 
punt rond het gemeentelijk beleid inzake ruimtelijke ordening. 

Toen de voorzitter iets na 20u de vergadering opende zei deze dat er geen echte zware dossiers op de 
agenda staan maar dat het meer een installatie en infovergadering was. Ze moesten wel 1 knoop 
doorhakken ; of het een openbare dan wel een gesloten vergadering zou worden. Ze vroegen ons om 
even buiten te gaan zodat ze dit konden beslissen. 

Huishoudelijk reglement

In het huishoudelijk reglement staat immers dat de Gecoro zelf beslist bij aanvang of het een publieke 
vergadering is, ofwel een gesloten vergadering. Omdat er niet direct dossiers op de agenda stonden 
was er ook geen enkele reden om de vergadering achter gesloten deuren te houden. Te meer deze 
meerderheid toch inzet op openbaarheid van bestuur, op het feit te willen afstappen van de 
tegenstelling tussen meerderheid en oppositie. Maar niet zo in deze Gecoro. 

Na 25 minuten kwam de dienstdoende ambtenaar en secretaris van de Gecoro , ons meedelen dat 
het een gesloten vergadering werd. Niemand anders durfde dit te komen meedelen.

De afvaardiging van de politieke partijen hebben ook geen stemrecht in deze commissie. Maar toch 
rijst bij N-VA het sterke vermoeden dat vooral uit één bepaalde (blauwe) hoek gelobbyd werd om de 
vergadering toch maar niet openbaar te houden. Met drie N-VA –ers in de zaal immers veel te 
gevaarlijk. 

Conclusie 

Wat heeft deze meerderheid te verbergen ? Dat is na maandagavond toch een vraag die we ons bij N-
VA stellen.

Enerzijds wordt er door de meerderheid oproepen gelanceerd naar de oppositie om opbouwender te 
zijn, maar anderzijds mag een gemeenteraadslid zich niet laten informeren via de diverse kanalen en 
commissies.  Een rare redenering. 

Ook op mails die vanuit N-VA naar het gemeentehuis gestuurd worden wordt geen antwoord 
gegeven? Bewust ? 

Openbaarheid van bestuur ?  Niet met deze meerderheid in Tielt – Winge !
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